
 

Referat - Skolebestyrelsesmøde 

 
Sted:  Personalerum M.C.Holms Skole 
 
Dato: Tirsdag d. 11. maj 2021 
 
Tid:    18.00 – 20.00 
 
 
 
 
 
  

 
Mødedeltagere: 
Skoleleder Rene Bojsen 
Viceskoleleder Vinni Dalgaard 
Pædagogisk Leder Signe Krog Pedersen 
Medarbejderrep Marianne Torbensen 
Medarbejderrep. Morten Martinussen 
Forældrerep. Thomas Schelle Troelsgaard 
Forældrerep. Sigurd Emil Larsen 
Forældrerep. Louise Bro Pedersen 
Forældrerep. Nina Øvig 
Forældrerep. Mia Gehlert 
Forældrerep. Hans Jespersen 
Forældrerep. Bente Plejdrup 
 
Afbud:   
Hans Jespersen 

Punkt    Ansvar 

1. Godkendelse af referat og 
dagsorden 
 

 Referatet er godkendt på forrige møde. 
Fremover sættes punktet til sidst på 
dagsordenen, idet referatet godkendes under 
mødet. 

 Sigurd 

2. Ledelse   Orientering fra ledelsen  
Vi afventer byggeriet. Pt. er udbuddet sat til at 
være inden sommerferien, men markedet er 
udfordret på materialer og priser, hvilket 
meget sandsynligt kan påvirke byggeriet. Vi er 
ikke klar til at flytte TSFO ind i det nye pr. 1. 
april 2022. Forhåbentlig er vi klogere på det 
konkrete til det kommende bestyrelsesmøde 
den 15. juni. 
Orkestermester når ikke at komme i gang 
resten af dette skoleår. 2. og 3. klasse tilbydes 
i kommende skoleår slagtøj, hvor 0. og 1. 
klasse tilbydes kor.  
Redegørelsen for det faldende niveau i 
matematik i nationale test er sendt ind til 
UVM. Vi afventer svar herpå. 
1. og 2. juni er ledelsen afsted på 
strategidage. Vi arbejder videre med en 
strategi for skolen for de kommende skoleår. 

 RBO 



 
Covid-19: Vi har en enkelt medarbejder, der er 
smittet pt. Savannen er sendt hjem og vi 
afventer svar på testene inden opstart. 
Økonomi: Der forventes stadig et underskud 
på omkring ½ mio. 

3. TSFO Status på TSFO 
Både børn og voksne er glade for at være i 
TSFO. Børnene er faldet godt til. Vores tiltag 
med gruppebyt fungerer rigtig godt og giver 
os et bredt billede af den samlede 
børnegruppe. 
Garderobens fysiske rammer giver lidt 
udfordringer. Det arbejder vi med. 
Alle SFOforældre kan komme på skolens 
udendørs områder og hente deres børn. 
 

 SKP 

4. Fagfordeling 
 

Status på fagfordelingen 
Inden fagfordelingen har vi afholdt MUS med 
alle medarbejdere. 
Fagfordelingen er lagt og det administrative 
arbejde ift. det kommende skoleår fortsættes.  
 

 VD 

5. Medarbejderhåndbog    
 
 

Status på revidering af 
medarbejderhåndbogen  
Der er lavet et udkast til 
medarbejderhåndbogen. Denne rundsendes til 
resten af bestyrelsen til respons. Vi forventer, 
at den er færdig inden sommerferien. 
  

 Nina 

6. Personalesituation 
 

Orientering fra ledelsen 
 

 RBO  
 

7. Klassedannelser 
 

Klassedannelser ifm. overgangen til 
Dueholmskolen   
Der er en proces i gang med at danne de 4 nye 
klasser til kommende 4. årgang. De dannes ud 
fra kriterierne (i ikke-prioriteret rækkefølge): 
sociale, faglige, tosprogede, socioøkonomi, 
køn. 

 Sigurd 
 
 

8. Helhedsplan Status på helhedsplanen M.C. Holms Skole 
(den nye skolebygning) Se punkt 2. 
Plan for den øvrige skole er i gang. Morsø 
Kommune har ønsket at lave en 5 og 10 års 
plan for matriklerne i kommunen. Fra august 
starter planen så småt udendørs. 

 RBO 



 
Indvendigt har det været fokus på ventilation 
samt optimering af brugen af eksisterende 
lokaler. 

9.  Principper Revidering af eksisterende principper – hvilken 
rækkefølge 
Vi skal gennemgå alle eksisterende principper. 
MED laver retningslinjer. 
Der laves et årshjul til brug for det kommende 
skoleårs bestyrelsesarbejde. 
Mia, Sigurd og René kommer med et forslag til 
det kommende bestyrelsesmøde. 

 Sigurd 

10. Skolebestyrelsesmøde Skoleårets sidste skolebestyrelsesmøde  
Vi afholder mødet på Café Holmen kl. 18-20. 

 RBO 

11. Madordning Prisniveau for madordning – gældende fra 
næste skoleår    
Der er brug for regulering af 
forældrebetalingen til det kommende skoleår 
til dækning af udgifter til råvarer. Forslag fra 
skolen om at hæve prisen til 220 kr. pr. måned 
i 11 måneder. Der er stemt herom og der er 
fuld opbakning til prisreguleringen. 
Pt. er 235 ud af 295 elever tilmeldt 
madordningen, ca. 80%. 

 SKP  

12. Eventuelt Intet til punktet.  Bestyrelsen 

  


